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JEGYZŐKÖNYV 
 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlésének 2021. november 25-én 10:00 órai kezdettel 
Veszprémben, a Megyeháza Szent István termében megtartott üléséről. 

Jelen voltak:   Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
Vörösmarty Éva, a megyei közgyűlés alelnöke 
Dr. Áldozó Tamás Róbert 
Benedek Szilveszter 
Dobó Zoltán  
Eszli István 
Galambos István  
Horváth Ernő József  
Kis Virág Enikő  
Nagyné Bátor Alexandra  
Papp Tamás  
Ravasz Tibor Zsolt 
Tábori Ferenc, képviselők 
 

Távolmaradását előzetesen bejelentette:  
Deák Istvánné 
Ihász Norbert Benjamin  
Grőber Attila 
Szöllősi János László, képviselők 
 

Jelen voltak továbbá: dr. Kovács Zoltán, országgyűlési képviselő  
Fekete János, igazgató Magyar Közút Nonprofit Zrt. Veszprém 
Megyei Igazgatóság 
Sótonyi Eszter, Veszprém-Balaton 2023 Zrt. 
Markovits Alíz, vezérigazgató, Veszprém-Balaton 2023 Zrt. (A 
Tájékoztató a Veszprém-Balaton 2023 Európa Kulturális 
Főváros programról, a programmal összefüggő 
gazdaságösztönző tevékenységekről tárgyú napirendi pont 
tárgyalásának ideje alatt volt jelen) 
Farkas Árpád polgármester, Homokbödöge Község 
Önkormányzata 
Dr. Imre László, megyei jegyző 
Diószeginé Tímár Hajnalka, irodavezető 
Fabacsovics Zoltán, irodavezető 
Lóth-Széles Vivien Fanni, irodavezető 
Szász Jutka Emese, irodavezető 
Dr. Hideg-Göblyös Rita, jogtanácsos 
Cseh György, informatikus 
Halmi-Tóth Mónika, önkormányzati referens, jegyzőkönyvvezető 

 

  

Iktatószám: 02/317-21/2021. 
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AZ ÜLÉS MEGKEZDÉSE 

Polgárdy Imre 
Köszöntötte a testület ülésén megjelent képviselőket, a hivatal munkatársait, a megjelent 
vendégeket, és külön köszöntötte dr. Kovács Zoltán országgyűlési képviselő urat. 
 
A jelenléti ív alapján megállapította, hogy a 17 fő közgyűlési tag közül 13 fő jelen van, az ülés 
határozatképes. Távolmaradását előzetesen bejelentette, Deák Istvánné, Ihász Norbert 
Benjamin, Grőber Attila és Szöllősi János László képviselő. 
Bejelentette, hogy a kialakult pandémiás helyzetre tekintettel a mai nyílt ülés tervezett napirendi 
pontjainak megtárgyalása előtt szeretné kérni a közgyűlés egyetértő jóváhagyását. Elmondta, 
valamennyi képviselőtársa előtt ismert, hogy a Veszprém Megyei Önkormányzat 
Közgyűlésnek első alakuló ülését ünneplő megemlékezés az éves munkaterv szerint minden 
évben december hónapban - többségében december 15-én - kerül megtartásra. Ismertette, hogy 
a jelenleg érvényben lévő veszélyhelyzetre, a kialakult pandémiára tekintettel úgy gondolja 
helyesnek, ha a tavalyi évhez hasonlóan az idei évben sem kerül megrendezésre e 
megemlékezés saját és embertársaink biztonsága érdekében.  
Kérte a Közgyűlés támogatását abban, hogy a pandémiára tekintettel a közgyűlés alakuló 
ülésére emlékező ünnepség 2021. év decemberében nem kerül megszervezésre. Elmondta, ezt 
majd egy későbbi alkalommal szeretné megtartani. 
 
Indítványozta szavazzanak az elhangzott bejelentés tudomásul vételéről. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 
 
Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül egyetértett azzal, hogy az alakuló ülésre emlékező ünnepség a 
veszélyhelyzetre és a kialakult pandémiás helyzetre tekintettel 2021. év decemberében nem 
kerül megszervezésre. 
 
A nyílt ülés napirendjével kapcsolatban az alábbi bejelentést tette: 

Bejelentette, hogy az Ügyrendi Bizottság a 2021. november 25-i ülésén a nyílt ülés napirendi 
tervezetét tárgyalásra alkalmasnak minősítette. 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön az ülés napirendjének elfogadásáról. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 
 
Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 
A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlésének 

114/2021. (XI. 25.) MÖK határozata  
Döntés a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése  

2021. november 25-ei nyílt ülésének napirendjéről 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése a 2021. november 25-ei nyílt ülésének 
napirendjét a következők szerint állapította meg: 
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1. Tájékoztató a Veszprém Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2020. évi 
tevékenységéről 
Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Dányi Béla tű. dandártábornok, tűzoltósági főtanácsos, a 

Veszprém Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság igazgatója 
 Halmi-Tóth Mónika önkormányzati referens 

2. A Veszprém Megyei Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 2/2021. (II. 10.) 
önkormányzati rendelet módosítása 
Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Szász Jutka, irodavezető  

 Farkas Barbara, költségvetési referens 
 

3. 4 és 5 számjegyű utak fejlesztése Veszprém megyében 
Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Fabacsovics Zoltán, megyei főépítész, irodavezető 
 

4. Döntés testvérmegyei partnerség létrehozásáról Veszprém megye és a Kis-
lengyelországi vajdaság között 
Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Lóth-Széles Vivien Fanni, irodavezető 
 

5. Beszámoló a Veszprém Megyei Önkormányzat nemzetközi kapcsolatainak 
alakulásáról 
Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Lóth-Széles Vivien Fanni, irodavezető 

 Nagy-Tóth Petra Ágnes, titkársági referens 
 

6. Tájékoztató a Veszprém–Balaton 2023 Európa Kulturális Fővárosa programról, a 
programmal összefüggő gazdaságösztönző tevékenységekről 
Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Markovits Alíz vezérigazgató, Veszprém-Balaton 2023 Zrt. 
 Halmi-Tóth Mónika önkormányzati referens 

 
7. Tájékoztató Veszprém megye közösségi közlekedési helyzetéről 

Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Tóthné Temesi Kinga irodavezető, Közlekedéstudományi 

Intézet Nonprofit Kft. Északnyugat-magyarországi 
Közlekedésszervező Iroda  

 Halmi-Tóth Mónika, önkormányzati referens 
 

8. Jelentés a közgyűlés lejárt határidejű határozatairól (I.), a bizottsági döntésekről (II.) 
Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Halmi-Tóth Mónika, önkormányzati referens 
 

9. Tájékoztató az elmúlt időszak legfontosabb eseményeiről  
(2021. szeptember 16. - 2021. november 15.) 
Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Lóth-Széles Vivien Fanni, irodavezető 
 

Határidő:  azonnal 
Felelős:  Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
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NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 
 
1. Tájékoztató a Veszprém Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2020. évi 

tevékenységéről 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 
Polgárdy Imre 
Köszöntötte Dányi Béla tűzoltó dandártábornok, tűzoltósági főtanácsos urat, a Veszprém 
Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság igazgatóját, és Hanák Ferenc tűzoltósági alezredes 
Informatikai Osztályvezető urat. 
 
Ismertette, hogy Dányi Béla igazgató úr előzetesen jelezte, hogy az előterjesztéshez szóbeli 
kiegészítést kíván tenni, megadta a szót Igazgató úr részére. 
 
Dányi Béla 
(A szóbeli kiegészítés alatt vetített Power Point prezentáció a jegyzőkönyv részét képezi.) 
Köszöntötte a megyei közgyűlés elnökét és tagjait. Megköszönte a lehetőséget, hogy az írásos 
tájékoztatót szóban és prezentációval kiegészítve bemutathatja azt a munkát és tevékenységet, 
amelyet a Veszprém Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság személyi állománya az irányítása 
alá tartozó szervezetekkel együtt végzett 2020-ban a megye biztonsága, valamint a megyében 
élők és tartózkodók életének és anyagi javainak védelme érdekében. 
Elmondta, hogy örömteli eseményről számolhat be a mentő tűzvédelem területén, mert az 
önkéntes tűzoltó egyesületek száma gyarapodott, így jelen pillanatban 32 olyan önkéntes 
tűzoltó egyesület működik a megyében, amely együttműködési megállapodást kötött a 
területileg illetékes hivatásos tűzoltóparancsnokságokkal. A többi területen változás nem 
történt, továbbra is 6 hivatásos, 4 önkormányzati, 2 önállóan beavatkozó önkéntes tűzoltóság, 
valamint 2 létesítményi tűzoltóság látja el a mentő tűzvédelmi feladatokat Veszprém megyében. 
Rámutatott, hogy az események megoszlása látható a vetített dián, sajnos a műszaki mentések 
száma 13,6 százalékkal emelkedett a 2019 évihez képest, amit a rendkívüli időjárás okozta 
helyzetek idézték elő. Hozzátette, hogy a tűzesetek száma is enyhén emelkedett a járvány 
időszakában, hiszen nagyon sokan tartózkodtak otthon az első időszakban, amikor karanténban 
voltak, mindez pedig az otthoni környezetben keletkezett tüzek számában is megmutatkozott. 
Kiemelte, hogy a szabad területi tűzesetek számában csökkenés tapasztalható összességében, 
bár van olyan eset (pl. a hulladék szemétégetés ahogy a dián is jól látható), ahol emelkedés 
mutatható ki. Hozzátette, hogy mindent megtesznek a megelőzés érdekében, amit sajnos az 
időjárás nagymértékben befolyásol, több alkalommal volt 2020-ban 25 Celsius fok fölött az 
átlaghőmérsékleti napok száma, amely kedvezett a szabadterületen kialakuló tüzek 
terjedésében. Hangsúlyozta, hogy a megelőzés érdekében végzett munkájuk eredményeként 
látható, hogy összességében a tűzesetek száma csökkent. A tűzoltói beavatkozások jelentős 
száma, több mint 97 százaléka a legalacsonyabb riasztási fokozatban, egyes kategóriában 
történt. Részletezte a dián látható kiemelt tűzeseteket: II. hó 27-én a hajmáskéri lőtéren volt egy 
nagyobb tűzeset, III. hó 3-án Városlődön a Táncsics Mihály utcában volt egy tűzeset, amely 
jelentős erőket igényelt, III. hó 12-én Kolontár területén 700 darab bála égett, illetve IX. hó 8-
án Gyepükaján területen 1539 négyzetméteren faapríték hallom gyulladt meg illetve izzott, 
amely nagyobb erők igénybevételét tette szükségessé. 
Tájékoztatott arról, hogy a települések katasztrófavédelmi osztályba sorolásának a 
felülvizsgálatát a polgármesterekkel együttműködve hajtják végre minden évben, elmondta, 
hogy 2020-ban nem érkezett javaslat a települések osztályba sorolásának módosítására 
vonatkozóan. 
Kiemelte, hogy nagy hangsúlyt fektetnek a mentő szervezetek gyakorlataira, 2020-ban 26 
gyakorlatot szerveztek, amelyeken 506 fő vett részt. Ezenkívül 96 alkalommal került sor a 
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mentő szervezetek alkalmazására, elsősorban viharkárok felszámolásánál, vízkár-elhárítási 
feladatok esetében, illetve eltűnt személy kutatása-keresése kapcsán. Elmondta, hogy a mentő 
szervezetek és az önkéntes tűzoltó egyesületek kiemelt szerepet vállaltak a járványhelyzetben: 
a közterületek fertőtlenítésében vettek részt, nyugdíjasok és egyedül élők élelmiszerrel történő 
ellátásával, a tesztelések logisztikai biztosításával, szórólapok szétosztásával támogatták azt a 
munkát, amely a településeken jelentkezett a járvány megfékezése érdekében. 
A felkészítéseket tekintve elmondta, ahogy a dián is látható, a lakosság és a tanulóifjúság 
részvételi számában jelentős csökkenés tapasztalható, elsősorban a jelenlétre alapozó képzések 
miatt, azonban az ifjúsági versenyek esetében (amelyeket csak helyi szinten tudtak megtartani, 
illetve területi szinten elektronikusan, online formában sikerült megszervezniük) a résztvevők 
száma igen jelentős volt és emelkedett: 70 általános iskola és 40 középiskolai csoport vett részt 
ezeken az eseményeken. 
Elmondta még, hogy a polgári védelmi felkészülés területén a járványhelyzet miatti személyes 
megjelenést korlátozó rendszabályok ellenére is növekedést értek el, ami annak köszönhető, 
hogy a gyakorlati foglalkozások keretében az elméleti képzést is elvégezték. 
Tájékoztatott arról, hogy Veszprém megyében a veszélyes üzemek számában változás 2020-
ban nem volt: 14 felső küszöbértékű veszélyes üzem, 3 alsó küszöbértékű üzem, illetve az év 
elején 21 küszöb alatti üzem volt a megyében, amelyekből 2 kérte a jogszabályi lehetőségek 
kapcsán átsorolását, mert a veszélyes anyag mennyisége olyan szintre csökkent az üzem 
területén, hogy kikerültek a jogszabály hatálya alól. A sorolt üzemek ellenőrzését, szemléjét 
végrehajtották, amely nagymértékben hozzájárult ahhoz, hogy az üzemek jogkövető 
magatartást tanúsítsanak és az üzemek környezetében élők biztonsága tovább erősödjön. 
A veszélyes áruszállítás ellenőrzése kapcsán elmondta, hogy a járványügyi korlátozások miatt 
a közúti veszélyesáru szállítás ellenőrzéseknek a száma csökkent 2020-ban, ezáltal a feltárt 
hibák száma is csökkent, azt viszont örömmel jelenti, hogy baleset nem következett be 2020-
ban veszélyes áruszállítás területén, szemben a 2019-es évvel, amikor két ilyen baleset volt, 
azonban azok sem jártak veszélyes anyag szabadba kerülésével, így nem kellett kiemelt 
lakossági intézkedést, vagy biztonsági szabályokat bevezetni. 
Beszámolt arról, hogy a katasztrófavédelmi mobil labor vonulása országosan Budapest után 
Veszprém megyében a legmagasabb, a mobil labor 2020-ban összesen 59 esetben vonult. 
Rámutatott arra, a diagramon is lehet látni a téves jelzések számát, ami igen jelentős, és 
elsősorban abból adódik, hogy az üzemek, létesítmények különböző tűzoltási, műszaki-mentési 
tervvel rendelkeznek, és a téves jelzésekre a mobil labor is minden esetben riasztásra kerül. 
Elmondta, volt olyan eset is, hogy a téves jelzés vizsgálata kapcsán tártak fel szabálytalanságot, 
amelyet a későbbiek folyamán szankcionálniuk kellett a kivizsgálást követően. 
Hangsúlyozta a kiemelt beruházások vonatkozásában kimutatható emelkedést, ami 48 
százalékkal nőtt a megyében, hozzátéve, hogy minden esetben határidőre végrehajtották azon 
feladataikat, amelyek a kiemelt beruházások hatékony végrehajtásához hozzájárultak, továbbá 
ahhoz, hogy a beruházások időben elkezdődjenek és határidőre megvalósuljanak. 
A hatósági ellenőrzések számában tapasztalható csökkenéssel kapcsolatban elmondta, hogy 
elsősorban a tűzvédelem, polgári védelem és iparbiztonsági területeken voltak jelentős 
ellenőrzések, amelyeket előzetes tervek, illetve az elöljáró utasítása alapján hajtottak végre, 
kiemelt figyelmet fordítva a középiskolák, színházak utóellenőrzésére. 
Beszámolt arról, hogy a tevékenységirányítási központ folyamatosan biztosította a készenléti 
állomány riasztását a jelzésekre, annak ellenére, hogy egy időszakra visszaköltözött a Megyei 
Rendőr-főkapitányságról az Igazgatóság tartalék tevékenységirányítási központjába a 
járványügyi szabályok szigorítása miatt, de az átköltözés zökkenőmentesen zajlott, fennakadást 
nem okozott. 
Elmondta, hogy az Igazgatóság 39 vonulós szerrel, 36 személygépjárművel, 2 álló szállító 
gépjárművel, 2 kishajóval és 8 darab utánfutóval rendelkezik. Kiemelte, hogy a dián látható 
gépjárművek jól reprezentálják azt a fejlesztést, amelynek köszönhetően javult a járműpark 
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életkora, illetve a biztonságos feladat-végrehajtás. 
Kiegészítésként hozzátette, hogy központi, illetve saját beszerzésben különböző tűzoltó 
technikai eszközöket, egyéni védőfelszereléseket szereztek be a feladatok végrehajtásához az 
állomány biztonsága érdekében.  
Végezetül elmondta, hogy az Igazgatóság 59 hatályos együttműködési megállapodással 
rendelkezik, az együttműködő partnerekkel 2020-ban is sikerült folyamatos jó kapcsolatot 
kialakítani. Fontosnak érezte ezen a fórumon is megköszönni munkájukat és tevékenységüket, 
amellyel hozzájárultak a Veszprém Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság feladatainak 
maradéktalan és eredményes végrehajtásához, elősegítve ezzel Veszprém megye biztonságának 
javítását. 
Szóbeli beszámolója végén megköszönte a képviselők figyelmét. 

Polgárdy Imre 
Megköszönte a kiegészítést.  
Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és az 
előterjesztésben szereplő tájékoztatót a közgyűlésnek tudomásul vételre javasolta. 
 
Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 
hangzott el. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgárdy Imre 
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 
2020. évi tevékenységéről szóló tájékoztató tudomásul vételéről. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 
 
Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül a Veszprém Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2020. évi 
tevékenységéről szóló tájékoztatót tudomásul vette. 
 
Polgárdy Imre 
Megköszönte a Veszprém Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2020. évi tevékenységéről 
szóló tájékoztató anyag elkészítését, további jó munkát, jó egészséget kívánt. 
 
 
2. A Veszprém Megyei Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 2/2021. (II. 10.) 

önkormányzati rendelet módosítása  
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 

Polgárdy Imre 
Tájékoztatta a közgyűlés tagjait, hogy az előterjesztés írásos anyaga 2021. november 22-én 
valamennyi képviselőtársa részére megküldésre került. 
Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottságok az előterjesztést megtárgyalták és az 
előterjesztésben szereplő rendeletmódosítást a közgyűlésnek elfogadásra javasolták. 
 



7 
 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 
hangzott el. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgárdy Imre 
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei Önkormányzat 2021. évi 
költségvetéséről szóló 2/2021. (II. 10.) önkormányzati rendelet módosításáról. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 
 
Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül megalkotta az alábbi rendeletet: 

 
A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlésének 

8/2021. (XI. 26.) önkormányzati rendelete 
a Veszprém Megyei Önkormányzat 2020. évi költségvetéséről szóló 2/2021. (II. 10.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
 

A rendelet és mellékletei a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 
 
 
3. 4 és 5 számjegyű utak fejlesztése Veszprém megyében 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
Polgárdy Imre 
Köszöntötte Fekete János urat, a Magyar Közút Nonprofit Zrt. Veszprém Megyei Igazgatóság 
igazgatóját, megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban szóbeli kiegészítést kíván-e 
tenni. 
 
Fekete János 
Elmondta, hogy szóbeli kiegészítést nem kíván tenni, azonban ha kérdés lesz arra természetesen 
válaszol. 
 
Polgárdy Imre 
Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolta. 
 
Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 
hangzott el. 
 
Kérdés, nem hangzott el. 
 
Hozzászólás: 
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dr. Kovács Zoltán 
Köszöntötte a közgyűlés tagjait, jó munkát kívánt. Ismertette, meglátása szerint az összes 
napirend közül az egyik legfontosabb napirend, melyet most tárgyal a megyei közgyűlés. 
Véleményét azzal indokolta, hogy az úthálózat a 4 és 5 számjegyű utakat illetően rendkívüli 
mértékben elhasználódott, hiszen az elmúlt évtizedekben minimális karbantartási lehetősége 
volt a közútkezelőnek a megnevezett utakra, és általában jellemző, hogy 30, 40, 50 évvel ezelőtt 
épültek sokszor makadámút alapra, vagy nagyon gyenge útalapra, melyek oly mértékben 
elhasználódtak - részben a motorizáció növekedése hatására - hogy a térségközpontokba bejutni 
akár oktatási célból, akár hivatalos forgalomból, akár más célból rendkívül megnehezült, 
különösen a nagymértékű forgalom miatt. Elmondta, ismerve a megyei közgyűlés elmúlt 
időszakban végzett tevékenységét e vonatkozásban, illetve együttműködve a közútkezelővel, 
elismerését fejezte ki a hálózatban történő gondolkodásért az útfelújítások területén, mind a 
döntéshozó, illetve a kivitelező Magyar Közút is.  
 
Jelezte, hogy az előterjesztés részét képező térképen lehet látni, hogy a nagytérség központok 
irányába hálózatszerűen készültek el a 4 és 5 számjegyű utak, amelyek akár 8-10-12 települést 
is kiszolgálnak a települést összekötő utak feljavításán keresztül, és így javították azt a 
helyzetet, amely véleménye szerint nehézkes és rossz állapotú volt az elmúlt időszakban. 
Kérte a megyei közgyűléstől, hogy az előzetes tervekben látható hálózati szemléletmód tovább 
folytatódjon, tekintettel arra, hogy a legtöbb településnek és a településen élőknek - értette alatta 
a kistelepülések lakóit is - így tudnak segíteni a közlekedést illetően. Gratulált, és elmondta, 
hogy nagyon örülne, ha ez így folytatódna tovább, mert bárki megnézi a térképet, láthatja, hogy 
a különböző útfejlesztések összefüggésben segítik a közlekedést.  
 
Polgrády Imre 
Megköszönte az észrevételt és az elismerést, megkérdezte Fekete János igazgató urat, kíván-e 
reflektálni. 
 
Fekete János 
Hivatkozott Dr. Kovács Zoltán képviselő úr által elmondottakra, miszerint társaságuk is hálózat 
vonatkozásban gondolkodik. 
Elmondta, a források sajnos nem olyanok, hogy egyszerre rendbe tudjanak tenni mindent, több 
forrás felhasználása történik. Ismertette, amelyről ma dönt a Közgyűlés, az a Top Plusz uniós 
forrás, de az előterjesztéshez csatolt térképen szerepelnek az előző topos források és a Magyar 
Állam finanszírozásában az előző három-négy évben a Magyar Falu Program keretében 
megvalósult jelentős beavatkozások is. Elmondta, a közútkezelő célja, hogy tudjanak haladni 
előre, mindegy, hogy milyen forrásból. Ismertette, ahol nem elég a TOP adta lehetőség ott a 
Magyar Falu Program forrásából próbálják az összefüggő hálózatot építeni. Mint mondta, 
sajnos elég sok szakasz van még hátra, hiszen a megyében az 1638 kilométer közúthálózatból 
kb. 1100 kilométer a 4 és 5 számjegyű út. Úgy vélte, sok még a teendő, és emellett a közgyűlés 
figyelmét fel kívánta hívni arra is, hogy a fő utakra nem jut annyi forrás, mint jelenleg a 4 és 5 
számjegyű utakra, mert azokat csak adott fejlesztés keretében, külön kiemelt beruházás során 
lehet finanszírozni. Példaként említette a Veszprémet elkerülő utak építését, ahol nagy 
problémát okoz a 8-as út további szakasza, valamint a 71-es út állapota, a 82-es és 83-as út, és 
külön kiemelte, hogy a 77-es az egyik legkritikusabb, mely régen 4 számjegyű út volt, de főúttá 
lett átminősítve, és így jelenleg nem tudnak rá költeni. Elmondta továbbá, hogy az alsóbbrendű 
utak mellett a főutakra is lesz forrás, de ez majd kormánydöntés lesz, mert az unió ezeket sajnos 
nem támogatja.  
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Polgárdy Imre 
Mivel további kérdés nem merült fel, megköszönte Igazgató úr válaszát, majd indítványozta, 
hogy a közgyűlés döntsön a 4 és 5 számjegyű utak Veszprém megyében történő fejlesztéséről. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 
 
Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül megalkotta az alábbi határozatot: 

 
A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlésének 

115/2021. (XI. 25.) MÖK határozata 
Döntés a 4 és 5 számjegyű utak Veszprém megyében történő fejlesztéséről 

 
A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 
1) a Magyar Közút Nonprofit Zrt. Veszprém Megyei Igazgatóságának a 2021-27 uniós 

tervezési időszakra szóló beadványát áttekintette és Veszprém megye 4-5 számjegyű útjait 
érintő szakmai javaslattal egyetértve támogatja az alábbi projektlista benyújtását: 

 
Út 

száma 
Út neve Kezdő km 

szelvény 
Záró km 
szelvény 

Beavatkozási 
hossz (m) 

Érintett települések 

8216 Zirc - Mór összekötő út 4+000 9+234 5 234 Dudar bel-és külterület 

83134 Hárskút - Lókút bekötő út 0+000 1+050 1 050 Hárskút belterület 

7117 Tihany félsziget 
összekötő út 

6+712 9+843 3 131 Tihany belterület 

 

8213 Várpalota - Szápár 
összekötő út 

1+730 3+230 1 500 Várpalota külterület 

7207 Lepsény - Pétfürdő 
összekötő út 

17+235 21+076 3 841 Pétfürdő- Berhida 

7303 Balatonfüred - Aszófő 
összekötő út 

1+450 2+260 810 Balatonfüred belterület 

7218 Balatonalmádi - Felsőörs 
összekötő út 

1+895 3+340 1 445 Felsőörs- Balatonalmádi 

7317 Devecser - Tapolca 
összekötő út 

4+045 10+350 6 305 Nyirád-Pusztamiske 

7316 Badacsonytomaj - 
Tapolca összekötő út 

0+000 1+257 1 298 Badacsonytomaj 

8408 Pápa - Szilsárkány 
összekötő út 

8+800 12+750 3 950 Marcaltő bel-és 
külterület  

8216 Zirc - Mór összekötő út 2+650 4+000 1 350 Nagyesztergár bel-és 
külterület 

83106 Porva bekötő út 0+200 2+000 1 800 Zirc belterület 
 
 
2) felkéri elnökét, hogy a bemutatott projektlistával kapcsolatos egyetértő álláspontjáról a 

Magyar Közút Nonprofit Zrt. Veszprém Megyei Igazgatóságát értesítse; 
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3) felhatalmazza Elnökét, hogy a projektlista szerinti benyújtásra kerülő támogatási kérelem 
esetében a későbbiekben felmerülő műszaki vagy gazdaságossági indokok alapján a 
szükséges pontosításokhoz, korrekciókhoz hozzájáruljon. 

Határidő:  1. pont esetében   azonnal 
  2. pont esetében   2021. november 30. 
  3. pont esetében   folyamatos 
Felelős:  Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
 
 
4. Döntés testvérmegyei partnerség létrehozásáról Veszprém megye és a Kis-

lengyelországi vajdaság között 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 
Polgárdy Imre 
Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottságok az előterjesztést megtárgyalták és az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolták. 
 
Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 
hangzott el. 
 
Kérdés nem hangzott el. 
 
Hozzászólás: 
 
Dr. Áldozó Tamás 
Örömmel üdvözölte a két régió, Veszprém megye és a Kis-lengyelországi vajdaság 
kapcsolatának építését. 
Ismertette, hogy Pápa lengyelországi testvérvárosa Gorlice, mely ennek a régiónak az egyik 
emblematikus települése. Emlékeztetett arra, hogy a korábbi megyei közgyűlési tagok 
megtapasztalhatták Tarnówban, a várossal fenntartott kapcsolatban mindazt a barátságot, 
együttműködési készséget, amely általában a magyar-lengyel kapcsolatokat jellemzi, és amit 
folyamatosan megélnek a Pápa-Gorlice kapcsolatban. Úgy gondolta, fontos, hogy olyanokkal 
tudjanak szoros együttműködésben dolgozni, akik hasonló érzelmi alapon állnak hozzá az 
együttműködéshez. Megismételte, ahogy a bizottsági ülésen is elmondta, úgy véli egész 
Lengyelországban a Kis-lengyelországi régió a legmagyarabb régió, és talán itt a legerősebb az 
a szál, mely Magyarországot és Lengyelországot összeköti. 
Véleménye szerint sok lehetőséget tartogat majd ez az együttműködés, és külön garanciája az 
együttműködés sikerének, hogy Dr. Gerencsér Tibor krakkói főkonzul elkötelezett híve a 
megyei és a Kis-lengyelországi régió közötti kapcsolatépítésnek.  
Elmondta még, hogy Gerencsér Tibor az elődjéhez hasonlóan pápai származású, és Pápának 
sokat segítettek a kapcsolatépítésben. 
 
Polgárdy Imre 
Megköszönte dr. Áldozó Tamás képviselő úr hozzászólását, és indítványozta, hogy a közgyűlés 
döntsön a Veszprém megye és a Kis-lengyelországi vajdaság közötti testvérmegyei partnerség 
létrehozásáról szóló határozati javaslatról. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 
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Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlésének 
116/2021. (XI. 25.) MÖK határozata 

Testvérmegyei partnerség létrehozásáról Veszprém megye és a  
Kis-lengyelországi vajdaság között 

 
A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a „Döntés testvérmegyei 
partnerség létrehozásáról Veszprém megye és a Kis-lengyelországi vajdaság között” tárgyú 
előterjesztést és a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. tv. 42. § 
6. pontjában rögzített hatáskörében eljárva az alábbi döntést hozza: 
 

1. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése támogatja Veszprém megye és a Kis-
lengyelországi vajdaság közötti testvérmegyei kapcsolat létrehozását. 
 

2. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése felhatalmazza Elnökét, a két megye 
közötti együttműködési megállapodás aláírásával kapcsolatos előkészítő feladatok 
tekintetében a szükséges intézkedések megtételére.  
 

3. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése felkéri elnökét, hogy a határozatban 
foglaltakról tájékoztassa a Kis-lengyelországi vajdaság vezetőjét, Witold Kozłowski 
marsall urat, valamint Dr. Gerencsér Tibor urat, Magyarország Krakkói Főkonzulját. 

 
Határidő: 1. pont tekintetében: azonnal  

2. pont tekintetében: folyamatos  
3. pont tekintetében: 2021. november 30. 

Felelős:  Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
 
 
5. Beszámoló a Veszprém Megyei Önkormányzat nemzetközi kapcsolatainak 

alakulásáról 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 
Polgárdy Imre 
Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolta. 
 
Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 
hangzott el. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgárdy Imre 
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei Önkormányzat nemzetközi 
kapcsolatainak alakulásáról szóló beszámoló elfogadásáról. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 
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Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlésének 
117/2021. (XI. 25.) MÖK határozata 

A Veszprém Megyei Önkormányzat nemzetközi kapcsolatainak alakulásáról szóló beszámoló 
elfogadásáról 

 
A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta és elfogadta a Veszprém Megyei 
Önkormányzat nemzetközi kapcsolatainak alakulásáról szóló beszámolót. 

Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
 

Polgárdy Imre  
Ismertette, hogy az elfogadott napirend szerint a 6. napirendi pont a „Tájékoztató a Veszprém-
Balaton 2023 Európa Kulturális Fővárosa programról, a programmal összefüggő 
gazdaságösztönző tevékenységekről” tárgyú előterjesztés, de miután vezérigazgató asszony 
jelezte részvételét és perceken belüli megérkezését, ezért a következő napirendi pontok 
tárgyalását javasolta megtárgyalni vezérigazgató asszony megérkezéséig. 
 
 
7. Tájékoztató Veszprém megye közösségi közlekedési helyzetéről 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
Polgárdy Imre 
Tájékoztatta a Közgyűlést, hogy Tóthné Temesi Kinga irodavezető asszony jelezte, hogy a 
Közlekedéstudományi Intézet Nonprofit Kft. Északnyugat-magyarországi Közlekedésszervező 
Iroda részéről a közgyűlés ülésén programtorlódás miatt részt venni nem tudnak. 
 
Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolta. 
 
Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 
hangzott el. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgárdy Imre 
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém megye közösségi közlekedési helyzetéről 
szóló tájékoztató tudomásul vételéről. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 
 
Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül a Veszprém megye közösségi közlekedési helyzetéről szóló tájékoztatót 
tudomásul vette. 



13 
 

8. Jelentés a közgyűlés lejárt határidejű határozatairól (I.), a bizottsági döntésekről 
(II.)  
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 
Polgárdy Imre 
Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 
hangzott el. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgárdy Imre  
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön az előterjesztésben foglalt határozati javaslatról. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 
 
Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlésének 
118/2021. (XI. 25.) MÖK határozata 

a közgyűlés lejárt határidejű határozatairól (I.), a bizottsági döntésekről (II.) 
 
A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése a 108/2021. (IX.23.) MÖK határozatra és a 
112/2021. (IX.23.) MÖK, határozat 2. pontjára adott jelentést elfogadta. 
 
A közgyűlés a bizottságoknak az elmúlt időszakban hozott döntéseiről szóló tájékoztatót 
tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
 
 
Polgárdy Imre  
Markovits Alíz vezérigazgató asszony megérkezésére tekintettel jelezte, hogy visszatér a 6. 
napirendi ponthoz, így a következő tárgyalandó napirend: 
 
6. Tájékoztató a Veszprém-Balaton 2023 Európa Kulturális Fővárosa programról, a 

programmal összefüggő gazdaságösztönző tevékenységekről 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi 

 
Polgárdy Imre 
Köszöntötte a Veszprém-Balaton 2023 Zrt. képviseletében Markovits Alíz vezérigazgató 
asszonyt, megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban szóbeli kiegészítést kíván-e tenni. 
 
Markovits Alíz 
Elmondta, szóbeli kiegészítést nem kíván tenni. 
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Polgárdy Imre 
Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és az 
előterjesztésben szereplő tájékoztatót a közgyűlésnek tudomásul vételre javasolta. 
 
Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 
hangzott el. 
 
Kérdés 
 
Dr. Áldozó Tamás 
Megkérdezte vezérigazgató asszonyt, hogy milyen költségvetési kerettel, lehetőségekkel 
tudnak dolgozni, mennyi összeg áll rendelkezésre a kulturális főváros program 
megvalósítására. 
 
Markovits Alíz 
Elmondta, hogy az Európa Kulturális Fővárosa programot mindig a nemzeti kormányok 
finanszírozzák elsősorban, illetve a város maga. Magyarország Kormánya első körben ötven 
milliárd forintot, majd pedig kiegészítő forrásként huszonkét és fél milliárd forintot biztosított 
a program megvalósítására, valamint a csatlakozó településeknek a hozzájárulásából kerül 
finanszírozásra. Elmondta továbbá, hogy a tájékoztató anyag tartalmazza, hogy a települések 
milyen módon tudnak csatlakozni. Ismertette, hogy a munka „oroszlánrészét” Veszprém városa 
vállalja, minden évben – beleértve a felkészülési éveket is, tehát 2020-ig visszamenőleg – 100 
millió forintot fordított évente a programokra.  
A csatlakozó települések jelképes hozzájárulási összeget fizetnek, ami a járásközpontok 
esetében kettő euró/lakos/év 2021-től számítva, tehát három évre vetítve, az összes többi 
település esetében pedig egy euró/lakos/per év, ami a Balaton régióban lévő kistelepüléseknél 
ténylegesen csak nagyon jelképes összeg. 
 
Tábori Ferenc 
Megkérdezte, hogy Zirc tekintetében valósulnak-e meg programok, illetve Zirc tudott-e 
csatlakozni a kulturális főváros programhoz. 
 
Markovits Alíz 
Ismertette, hogy Zirc csatlakozott, és Zirc előtt is nyitva áll az összes lehetőség, hogy forráshoz 
jusson. Elmondta, hogy pályázni lehet, mert a források nem alanyi jogon járnak, hanem a 
céloknak megfelelő pályázatot kell benyújtani, és azokat az elveket szem előtt tartani, melyeken 
az Európa Kulturális Fővárosa program alapszik. Hozzátette, ezeket az elveket betartva 
programot kell generálni és akkor tudnak programokat megvalósítani a csatlakozó települések. 
az Európa Kulturális Fővárosa program keretein belül. Tájékoztatott, hogy több alkalommal 
jártak Zircen és részletes megbeszélést folytattak arról, hogy mivel szeretne csatlakozni a város, 
az intézményei, a múzeum, illetve az Apátság, akik bemutatták terveiket. 
 
Hozzászólás 
 
Dr. Áldozó Tamás 
Sok sikert kívánt a programok előkészítéséhez és a végrehajtáshoz. Véleménye volt, rendkívül 
tiszteletre méltó lehetőség, mind a városnak, mind a régiónak, hogy a rendelkezésre álló 
pénzügyi keretet hatékonyan és eredményesen használja fel. Meglátása szerint ennyi pénzt jól 
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és időben elkölteni óriási kihívás. Reményét fejezte ki, hogy a programsorozat nagyon jelentős 
előrelépést fog generálni az évtized közepére Veszprém városban és a megyében egyaránt. 
 
Polgárdy Imre 
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém-Balaton 2023 Európa Kulturális Fővárosa 
programól, a programmal összefüggő gazdaságösztönző tevékenységekről szóló tájékoztató 
tudomásul vételéről. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 
 
Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül a Veszprém-Balaton 2023 Európa Kulturális Fővárosa programól, a 
programmal összefüggő gazdaságösztönző tevékenységekről szóló tájékoztatót tudomásul 
vette. 
 
Polgárdy Imre 
Megköszönte a Veszprém-Balaton 2023 Európa Kulturális Fővárosa programról, a programmal 
összefüggő gazdaságösztönző tevékenységekről szóló tájékoztató anyag elkészítését, valamint 
a Zrt. munkatársainak munkáját. További eredményes felkészülést kívánt 2023-ra! 
 
Ravasz Tibor képviselő 10:38 perckor elhagyta az üléstermet. 
 
Polgárdy Imre 
Jelezte, hogy a 9. napirendi pont megtárgyalása következik. 
 
 
9. Tájékoztató az elmúlt időszak legfontosabb eseményeiről  

(2021. szeptember 16. – 2021. november 15.) 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 
Polgárdy Imre 
Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 
hangzott el. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgárdy Imre 
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön az elmúlt időszak legfontosabb eseményeiről szóló 
tájékoztató tudomásulvételéről. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 12 fő. 
 
Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül az elmúlt időszak legfontosabb eseményeiről szóló tájékoztatót tudomásul 
vette.  
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Polgárdy Imre 
Több tárgyalandó napirend nem lévén a képviselők munkáját megköszönte, az ülést 10 óra 40 
perckor berekesztette. 
 

k.m.f. 
 
 
 
 Polgárdy Imre s.k. Dr. Imre László s.k. 
 megyei közgyűlés elnöke megyei jegyző 
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